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Protokół XLVI 

z sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 30 sierpnia 2018 r. 

 

 

 XLVI sesja Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej odbyła się w sali ślubów Urzędu 

Stanu Cywilnego w Kuźni Raciborskiej. Sesji przewodniczyła Sabina Chroboczek-

Wierzchowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej. Obrady rozpoczęły się o godzinie 14.30  

a zakończyły o godzinie 15.30. 

W sesji udział wzięli: 

1. Paweł Macha – Burmistrza Miasta  

2. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk – Zastępca Burmistrza Miasta 

3. Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

4. Dominik Klimanek – Sekretarz Miasta 

5. Marian Kostka – prezes Zarządu GPWiK 

6. Wihelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM 

7. Jarosław Łuszcz - GOTIP 

8. Michał Fita – Dyrektor MOKSiR 

9. Anna Mainusz – Kierownik ref. ED 

10. Piotr Staroń – Kierownik ref. IB 

11. Małgorzata Pabian – Kierownik ref. GN 

12. Zbigniew Pławecki  – radca prawny 

13. Władysław Gumieniak – radny Rady Powiatu 

14. Dawid Machecki – Nowiny Raciborskie 

15. Bartosz Kozina – tylkokuznia.info 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodnicząca powitała zebranych na XLVI sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. Na 

podstawie podpisów na liście Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. W chwili 

otwarcia obrad na sali obecnych było 13 radnych (nieobecny A.Lepiarczyk i G.Tokarska) 

Nieobecny sołtys Jan Stanek. 

Listy obecności radnych oraz sołtysów i przewodniczących jednostek pomocniczych 

stanowią odpowiednio załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  
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Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca odczytała zaproponowany w zawiadomieniach o sesji porządek obrad. 

Następnie poinformowała, że w dniu dzisiejszym wpłynął Wniosek Burmistrza o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: 

- podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie – 15 

(rada obradowała w pełnym składzie) radnych głosowało za przyjęciem zmiany. 

Wprowadzono do porządku obrad jako punkt 6.8. Przewodnicząca zaproponowała również, 

aby punkty 7 i 8 zrealizować poprzez złożenie ewentualnych interpelacji, wniosków czy 

zapytań w formie pisemnej do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie cały porządek obrad, po zmianach – 15 

radnych głosowało za. Porządek obrad XLVI sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr XLV/2018 z dnia 28.06.2018r  

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska,  

6.2. zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

6.3. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w gminie Kuźnia Raciborska, przy ul. 

Topolowej, 

6.4. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 

użytkowego, 

6.5. przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska”, 

6.6. zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów sportowych, 

6.7. zmian w Statucie Gminy Kuźnia Raciborska, 

6.8. trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

7. Interpelacje, zapytania. 

8. Wnioski. 

9. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

10. Zakończenie obrad. 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodnicząca poprosiła wszystkich o 

powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego Sołtysa Jankowic, Henryka Machnika. 

W kilku słowach nakreśliła sylwetkę zmarłego, przypomniała jego zasługi dla rozwoju wsi 

oraz wyraziła żal w związku z jego nagłym odejściem. Zapewniła o pamięci o zmarłym. 

Burmistrz Paweł Macha zwrócił się do radnego Jankowic, Pana Gerarda Hanuska i zapewnił 

go, że sprawy, o które zabiegał Henryk Machnik będą załatwione. 

 

Ad. 3  Zatwierdzenie protokołu nr XLV/2018 z dnia 28.06.2018r.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono. Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 3 osoby 

wstrzymały się od głosowania. 

 

Ad. 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 

Odczytał Łukasz Ruhe. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Aleksandra Bartoń: w związku z tym, że od poniedziałku zaczyna się rok szkolny, wnoszę o 

wzmożenie kontroli drogowej pod kątem szybkości samochodów ciężarowych. 

Krystyna Borutko: place zabaw, w godzinach wieczornych i nocnych – proszę o zwrócenie 

uwagi. W ostatnich dniach znowu doszło do zniszczenia huśtawki i ławek na placu zabaw 

pod tzw. górką. 

Wniosek poparła Mariola Wajda. 

Roman Wilk: w okolicach przedszkola w godzinach porannych i około południowych – 

wniosek o radiowóz dla bezpieczeństwa dzieci. Szkoła ma światła, a przy przedszkolu nie 

ma nic oprócz niebieskiego znaku informującego o przejściu dla pieszych. 

 

Ad. 5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 

Informację o międzysesyjnej działalności złożył Burmistrz. Poinformował o odbytych 

spotkaniach i toczących się sprawach.  Dodał, że na kolejnej sesji będzie wnosił o zmianę 

uchwały, w której wymienione były działki jakie miały być zamieniane z WOT, z powodu 

rewizji katalogu zamienianych działek.  

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad 6.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 6.2 

zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

Anna Szostak, Skarbnik Gminy, jako pierwszą omówiła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie. 

W związku ze zmianami w budżecie dokonano odpowiednich zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej.  
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Uwag do projektów nie zgłoszono. Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekty 

pozytywnie. Przewodnicząca poddała projekty pod głosowanie w kolejności zgodnej z 

porządkiem obrad. Obie uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 15 głosami za . 

Uchwały noszą numery odpowiednio: XLVI/404/2018 i XLVI/405/2018. 

 

6.3 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w gminie Kuźnia Raciborska, przy ul. Topolowej. 

Projekt uchwały omówiła Beata Chorzelewska – podinspektor w ref. IB. 

Uwag do projektu nie wniesiono. W drodze głosowania uchwałę podjęto 15 głosami za. 

Uchwała nosi numer XLVI/406/2018. 

 

6.4 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu 

użytkowego. 

Komisja Rolnictwa i Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy zaopiniowała projekt 

uchwały  pozytywnie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i przyjęty 15 głosami  „za”. Uchwała nosi 

numer XLVI/407/2018. 

 

6.5 przyjęcia projektu „regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska”. 

Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu, polegającą na uzupełnieniu  § 1 o informację o 

załączniku do uchwały, który stanowi treść Regulaminu. Radni otrzymali poprawiony projekt 

uchwały. 

O pozytywnej opinii Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska poinformował jej 

przewodniczący, Tadeusz Koral. Uwag do projektu nie wniesiono. W drodze głosowania 

uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi numer XLVI/408/2018. 

 

6.6 zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów sportowych. 

Sabina Chroboczek-Wierzchowska: w związku z tym, że nadzór prawny uchylił poprzednią 

uchwałę, zaszła konieczność powtórzenia procedury. Projekt podlegał konsultacjom w 

okresie od 21 do 28 sierpnia. Uwag nie zgłoszono. Projekt uzyskał pozytywną opinię  Komisji 

Promocji.  

Radni nie wnieśli uwag, w związku z czym Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi numer XLVI/409/2018. 

 

6.7 zmian w Statucie Gminy Kuźnia Raciborska. 
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Przewodnicząca poprosiła o zreferowanie zmian Przewodniczącego Komisji Statutowej, 

Łukasza Ruhe. Radny Ruhe powiedział między innymi, że prace nad statutem polegały w 

głównej mierze na dostosowaniu jego zapisów do zmienionego prawa. Projekt podlegał 

konsultacjom, podczas których nie wypłynęły żadne uwagi. Radni również nie wnieśli uwag. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i podjęta jednogłośnie. Uchwała nosi numer 

XLVI/410/2018. 

 

6.8 trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Projekt uchwały omówiła Anna Szostak. Zmianę zaproponowano aby weszła w życie przed 

rozpoczęciem prac nad projektem budżetu. Zmiana polega na wyłączeniu z obecnej uchwały 

zakresu prac, które są w kompetencji Burmistrza. Te zadania zostają, ale będą uregulowane 

w drodze zarządzenia. 

Uwag nie wniesiono. Uchwała została poddana pod głosowanie i podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nosi numer XLVI/411/2018. 

 

Ad. 7,8  Wnioski, interpelacje i zapytania. 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, Przewodnicząca poprosiła, aby wszelkie sprawy w 

tych punktach składać na piśmie do protokołu. 

- wniosek grupy radnych o podjęcie prac nad projektem regulaminu w sprawie stypendiów  

sportowych. 

 

Ad. 9. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w zakresie spraw bieżących. 

Przewodnicząca poinformowała o korespondencji jaka wpłynęła do Rady w okresie 

międzysesyjnym. Otrzymana korespondencja znajduje się w Biurze Rady Miejskiej. Będzie 

załączona do niniejszego protokołu. Zaprosiła do zapoznania się z ich treścią. 

 

Ad. 10. Zakończenie obrad. 

Przed oficjalnym zamknięciem obrad, Przewodnicząca poinformowała o obecności na 

dzisiejszej sesji po raz pierwszy nowej Kierownik Referatu Edukacji, Promocji i Rozwoju 

Gminy, Pani Anny Mainusz, której pogratulowała wygranego konkursu i życzyła powodzenia 

na nowym stanowisku pracy. 

Następnie podziękowała wszystkim za udział i zamknęła obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w 

Kuźni Raciborskiej. 

 

Protokołowała Ilona Burgieł    Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

       Sabina Chroboczek-Wierzchowska 


